
      
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                   ΑΔΑ: Ψ49ΚΩΗ3-ΣΞ1 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                    Αριθμ. Πρωτ:  33276/12-10-2015     

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  29ης/2015 τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 281 

 

ΘΕΜΑ:  Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος- ψήφισμα- του Συλλόγου Εργαζομένων 

του Δήμου μας, σχετικά με τη 5μηνη εργασία των υπαλλήλων μέσω ΟΑΕΔ στα προγράμματα 

«Κοινωφελή» 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 10
η
 του μήνα Νοεμβρίου  του έτους 2015 ημέρα της 

εβδομάδας Τρίτη  και ώρα 20:00 συνήλθε σε Τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. 

πρωτ 32691/06-11-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 

06-11-2015 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο 

Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς  Απών 24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

 
Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

    Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης, απεχώρησε ο Δημοτικός 

Σύμβουλος  κ Δ. Τσατσαμπάς. Επίσης κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 2
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας 

διάταξης, απεχώρησε ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ Β. Καρατζαφέρης. Ακολούθως οι Επικεφαλής κ.κ. Κ. 

Ασπρογέρακας «Διάφανος Δήμος»  Κ. Φουρλής «Μαζί για το Χαϊδάρι»  και  ο Δημοτικός Σύμβουλος Ι. Κέντρης 

απεχώρησαν πριν την έναρξη της συζήτησης του 3
ου

 θέματος  εκτός ημερήσιας διάταξης. Στη συνέχεια ο 

Επικεφαλής  κ. Ε. Ντηνιακός «Χαϊδάρι Ξανά», απεχώρησε πριν την έναρξη της συζήτησης του 4
ου

 θέματος 

ημερήσιας διάταξη. Επιπροσθέτως,κατά την διάρκεια συζήτησης του 4
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης, 

απεχώρησε η Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη. 

 



Με την έναρξη της Συνεδρίασης και πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Β. 

Παντελάρος, λέει ότι το θέμα αυτό, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις του Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ. 7, 

δύναται το Δημοτικό Συμβούλιο να το θεωρήσει ως κατεπείγον και να το εγγράψει στην ημερήσια διάταξη, 

με τη σύμφωνη γνώμη της απόλυτης πλειοψηφίας του συνολικού αριθμού των μελών του Δημοτικού 

Συμβουλίου και να αποφασίσει σχετικά με την ίδια πλειοψηφία. 

Εν συνέχεια ο  Πρόεδρος έθεσε στο Δημοτικό Συμβούλιο το εκτός ημερησίας διάταξης θέμα: πρόταση-

ψήφισμα του Συλλόγου Εργαζομένων του Δήμου Χαϊδαρίου, το οποίο αποφασίστηκε ομόφωνα να συζητηθεί  

και να εγγραφεί στην ημερήσια διάταξη,. 

 

Ακολούθως, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δ. Πετρίδη, Πρόεδρο του Συλλόγου των Εργαζομένων, ο 

οποίος ανέπτυξε και προφορικά το κείμενο του ψηφίσματος, το οποίο είχε τεθεί υπόψη των μελών του 

Σώματος, αναλυτικά: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

 

    Η Επιτροπή 5μήνων εργαζομένων Δήμου Χαϊδαρίου ύστερα από την συνέλευση που πραγματοποίησε την 

Δευτέρα 09/11/2015 αποφάσισε την συνέχιση του δίκαιου αγώνα μα για την διεκδίκηση  και κατοχύρωση των 

εργασιακών μας δικαιωμάτων. Ήδη με τον αποφασιστικό αγώνα που δώσαμε το προηγούμενο διάστημα 

αναγκάσαμε το υπουργείο να προχωρήσει σε σειρά εγκυκλίων όπου αναγνωρίζει μια σειρά εργασιακά 

δικαιώματα. 

Εκφράστηκε η αναγκαιότητα και η διάθεση να συνεχίσουμε αυτόν τον αγώνα με δύο αιτήματα αιχμής:    

 

1. Κατώτατο μισθό 751,00 Ευρώ και 

2. Παράταση των προγραμμάτων του ΟΑΕΔ και δρομολόγηση της μονιμοποίησης μας. 

Ζητάμε από το Δημοτικό Συμβούλιο να πάρει σχετική πολιτική απόφαση, ως μέσο πίεσης στο Υπουργείο, για 

την παράταση  των προγραμμάτων και τη δρομολόγηση της μονιμοποίησης των εργαζομένων. 

 

Στη συνέχεια ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των Δημοτικών Συμβούλων, ώστε να 

αποφασίσουν σχετικά, οι οποίες καταγράφονται αναλυτικά στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.  

Κατόπιν, το λόγο έλαβε ο Δήμαρχος κ. Μ. Σελέκος, ο οποίος μεταξύ άλλων είπε: συμφωνούμε με το 

ψήφισμα, προτείνουμε επίσης να συμπεριληφθούν όλοι οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι με οποιαδήποτε σχέση 

εργασίας στο Δήμο μας.  

 

Τέλος ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κάλεσε τα μέλη του Σώματος να αποφασίσουν σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε τον Δήμαρχο και τα όσα προφορικά αναπτύχθηκαν κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης του θέματος, όπου διατυπώθηκαν εκ νέου οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, οι οποίες  

καταγράφονται αναλυτικά στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης ο Επικεφαλής της δημοτικής Παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» κ. Η. 

Δρούλιας, δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. Επίσης ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ι. Κέντρης, δήλωσε ότι 

καταψηφίζει το θέμα. 

 

 

Συνεπώς μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο,  

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΨΗΦΙΣΜΑ 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, στηρίζει κάθε πρωτοβουλία των συμβασιούχων εργαζομένων του Δήμου 

Χαϊδαρίου, με οποιαδήποτε σχέση εργασίας, για τη διατήρηση της δουλειάς τους. 

 

Στηρίζει τα δίκαια αιτήματά τους: κατώτερος μισθός στο ποσό των 751,00€ και παράλληλα την 

παράταση των συμβάσεων εργασίας των υπαλλήλων, οι οποίοι υπηρετούν στο Δήμο μας, μέσω του  ΟΑΕΔ 



στα «κοινωφελή» προγράμματα. Επιπροσθέτως κρίνεται αναγκαία η μονιμοποίηση των εργαζομένων, με 

οποιαδήποτε σχέση εργασίας, στο  Δήμο μας καθώς οι ελλείψεις  προσωπικού στο Δήμο μας είναι τεράστιες. 
 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                        (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  11-11-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


